
TRETJA SEJA KONFERENCE OBČINSKE ORGANIZACUE
ZSMS

Novi mladinski aktivisti v Centru
Občinska konierenca ZSMS Ljubljana Center se je v četrtek,

10.decembra sestala na svoji tretji redni seji. Bistvene točke
dnevnega reda so bile: razrešitev nekaterlh članov naše konfe-
rence, predaedstva in komisije za statutama vprašanja in pri-
tožbe, nadomestne volitve ter dogovor o seminarju za predsed-
nlke in sekretarfe 00 ZSMS in za člane občinske konference
ZSMS Ljubljana Center.

Salon Kluba delegatov, kjer je
potekala seja, je bil polno zaSe-
den. Našemu vabilu se je tokrat
odzvalo več predsednikov in se-
kretaijev iz OO ZSMS. Vendar pa
število ni pomenilo kvalitete
- v smislu vključevanja v razpra-
ve, ki naj bi sledile po vsaki od 8.
točk dnevnega reda.

Kakorkoli že, kadrovski po-
stopki so bili izpeljani po pravilih
o organiziranosti in delovanju
Občinske konference ZSMS
Ljubljana Center in so trajali več
kot dva meseca. Namesto razreše-
nih članov smo izvolili naslednje:

— v komisijo za statutarna
vprašanja in pritožbe: Valentino
Rodič in Simono Volaj

— v konferenco: Gorana Boži-
ča, Urbana Demšaija, Toneta Fel-
ca, Mojco Filipič, Emila Grimšiča,
Lidijo Kavšek, Jeleno LJumovič,
Natašo Modic, Saša Topolovška,
Miho Šušteršiča, Jano Trošt in
Jasno Višfljič

— v predsedstvo: Rasima Ata-
jiča, Toneta Felca, Jeleno Ljumo-
vič, Igorja Polajnaija, Špelo Ve-
rovšek in Viko Virag.

Prepričani smo, da bo taka ka-
drovska zasedba naših organov še
bolj prispevaia k uspešnemu
delu.

O seminaiju, ki bo 8. in 9. janu-
aija 1988 v Radovtfici, je sprego-
voril predsednik OK ZSMS Ljub-
Ijana Center, Jože Kolarič. Pro-
gram seminarja je: aktualna eko-
nomska gibanja v naši občini in
protiinflacijski ukrepi ZIS, vloga

zveze sindikatov in ZSMS v OZD,
predstavitev programov dela sve-
tov, komisij in centrov naše OK
ZSMS ter delo po skupinah na to
temo. Prijavnice za seminar bodo
OO ZSMS v kratkem prejele po
pošti.

Na seji smo se pogovarjali tudi
o Centru interesnib dejavnostih
mladih, o njegovih aktivnostih
v prostorih na Po^anski 22 a ter
o načrtih za ureditev teh prosto-

rov. Zaradi neurejenega sistema
financiranja te dejavnosti, je Kon-
ferenca sprejela sklep, da je po-
trebno čimprej urediti sistemsko
financiranje interesnih dejavno-
stih mladih, sicer bodo vsa naša
prizadevanja za aktiviranje mla-
dincev postala moderno sizifov-
stvo.
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